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                                                                                                             Middelburg, 15 juli 2020 

 

Beste mensen, 

 

De inzet van provinciale staten is nooit gedaan, zal altijd doorgaan, maar op dit moment is het 

voor mij duidelijk dat er voor mij een einde aan die eervolle taak gaat komen.  

 

Als volksvertegenwoordiger bij de provinciale staten van Zeeland kondig ik hierbij aan dat ik 

mijn ontslag neem en op de eerstkomende Statenvergadering op 25 september het stokje graag 

overgeef aan mijn opvolger om reden dat ik met ingang van 1 oktober een nieuwe functie heb 

aanvaard als medewerker bij de provincie zeeland. 

Mijn afscheid betekent ook het afscheid als voorzitter van de commissie integriteit. Een rol 

die ik ook graag vervuld heb in deze commissie, want hier ligt de belangrijke taak om 

bewustzijn rond integriteit te verbeteren en om integer gedrag in provinciale staten te 

bevorderen en te behouden. 

 

Als volksvertegenwoordiger staan voor mij solidariteit, menselijke waardigheid en 

gelijkwaardigheid voorop. Die waarden draag ik mee binnen de staten. Het zijn de waarden 

waar de SP voor staat en van waaruit ik in gesprek ben gegaan met bewoners die stuk voor 

stuk relevante punten hebben aangedragen. Ik heb die geluiden meegenomen om het 

democratisch proces te laten zijn. Want het zijn van volksvertegenwoordiger speelt zich 

volgens mij ook vooral af op straat, waar je de mensen tegenkomt, die laten horen waar zij 

mee zitten, wat zij belangrijk vinden. Dat geluid meebrengen in de abdij is voor mij en voor 

de SP de essentie.  

 

Ik heb mijn rol als statenlid met veel plezier vervuld en weet daardoor wat het inhoudt om 

voelbaar deel uit te maken van de democratie. Gekozen zijn en dan mee kunnen doen in de 

politiek, het provinciaal bestuur en ook tijd nemen om meer te weten te komen en vindbaar en 

benaderbaar zijn, vooral ook buiten de muren van het abdijplein, is een groot goed. 

 

Mijn rol is met ingang van oktober een andere. Ik zal de gastvrijheid bij binnenkomst in het 

Statencomplex, waar ik me welkom heb gevoeld, het meedoen aan het overleg en de 

vergaderingen en jullie allen als provinciale statenleden en de inzet van de griffie vast en 

zeker missen. Het ga jullie allen goed! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Sylvia Tuinder 
 


	Beste mensen, 



